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HOVEDUTSKRIFT 

AV MØTEPROTOKOLLEN FOR MÅSØY KOMMUNESTYRE 
  

 

Den  26. januar 2012 ble det avholdt møte i Måsøy kommunestyre. Møtet ble avholdt på  

Havøysund hotell - møtelokalet. 

 

Møtet var berammet med sakliste den 19.-01.2012 og kommunestyrets representanter ble 

innkalt med sakliste samme dag. 

Videre ble  saklisten samme dato sendt kommunestyrets vararepresentanter til orientering.   

 

Den 19.01.2012 ble også  rådmannens utredning/formannskapets innstillinger ble sendt de 

samme. 

 

Sakliste og rådmannens utredning/formannskapets innstillinger ble lagt ut på kommunens 

hjemmeside tilgjengelig for media og andre. 

 

 

  

Av kommunestyrets representanter hadde  4 meldt forfall.  

 

 

Frammøtt var: 

 

     

AV HØYRES LISTE: 

 

 1.  Repr. Anne Karin Olli 

 2.      ”   Thorbjørn Mathisen 

                3.      ”   Anniken Johansen 

                4.      ”   Knut Arnestad 

                5.      ”   Arne Bjørnå 

 6. Vararepr. Jan Harald Lyder 

 

 

AV SENTERPARTIETS LISTE: 

           

 7.  Repr. Gudleif Kristiansen 

 8.      ”     Lena Hedlund Pedersen 

 9.      ”    Åge Flaten 

              10.  Vararepr. Kenneth Johnsen 

       

AV MÅSØY ARBEIDERPARTIS LISTE. 

  

 11.  Repr.  Arvid Mathisen 

 12.   ”  Siv Berg 

 13.    ”  Stig Meyer 

 14.    ”  Marte Stabell 

 15.    ”  Hanne Mathisen 

 16.  Vararepr. Elisabeth Jensen 

 17.        ”      Ray-Are Pedersen 

 

 

Videre deltok rådmann Edmund Mikkelsen jr.  og konsulent  Eli Moe. 

 

Møtet ble satt kl. 09.00. 
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Navneopprop ble foretatt. 

 

Før kommunestyret startet behandlingen av sakene på saklista orienterte økonomisjef Ann 

Synnøve Hansen om sak 5/12 – Investeringsbudsjettet 2012 – balansering. 

 

 

Deretter tok kommunestyret pause for avholdelse av gruppemøte. 

 

 

Møtet ble igjen satt kl.  10.00. 

 

 

P.g.a. at repr. Arvid Mathisen (AP) var inhabil i sak 8/12 og vararepr. var innkalt, vedtok 

kommunestyre å behandle denne saka som første sak. 
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Repr. Arvid Mathisen (A) erklærte seg inhabil i sak 8/12 som styreleder i Havøysund Patentslipp AS. 

Representanten ble erklært inhabil i h.h.t. fvl. § 6, 1. ledd pkt. e, og fratrådte møtet. 

Innkalt vararepr. Georg Mathisen (A) tiltrådte møtet under behandling av sak 8/12. 

 

Videre ble det stilt spørsmål om habiliteten til 2 repr. som er ansatt i Havøysund Patentslipp AS – Ray 

Pedersen og Kenneth Johnsen. Representantene ble erklært habil, da de ikke er medlem av bedriftens styre - 

jfr. fvl § 6, 1. ledd pkt. e. 

 

  

8/12  

KLAGESAK - REGULERINGPLAN INDUSTRIOMRÅDE HAVØYSUND PATENTSLIPP AS  

 

 

Planutvalgets  innstilling: 

Måsøy kommunestyret viser til sitt vedtak i sak 42/11 av 07.10.11 om godkjenning av Reguleringsplan for 

industriområdet – Havøysund Patentslipp og til klage av 19.12.11 fra naboer. 
 

Måsøy kommunestyre aviser klagen og opprettholder sitt vedtak av 07.10.11, sak 42/11 

 

Behandling: 
 

Repr. Thorbjørn Mathisen fremmet forslag på følgende tillegg til planutvalgets innstilling på vegne av H/SP: 

 

 Kommunestyret oppfordrer partene til å fortsette dialogen med det formål å finne gode løsninger for  

alle parter. 

 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Planutvalgets innstilling med tillegg fremmet av H/SP v/representant  Thorbjørn Mathisen vedtas.  

 

        Enst. vedt. 

 

 

 

Georg Mathisen fratrådte møtet etter behandling av sak 8/12 og underskrev protokollen. 

 

Georg Mathisen (sign.) 
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1/12  

SØKNAD OM ENTLEDIGELSE FRA VERVET SOM REPRESENTANT OG LEDER I  

KONTROLLUTVALGET VALGT I H.H.T. KOMMUNELOVENS § 77 FOR 2011-2015 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret viser til søknad av 14.11.2011 fra Grete Borch om entledigelse fra vervet som medlem/leder i 

kontrollutvalget for perioden 2011-2015. Med hjemmel i kommunelovens § 15 pkt. 2 innvilges søknaden. 

 

Som nytt medlem av kontrollutvalget velges: 

 

Som ny leder velges: 

 

Behandling: 
 

Repr. Thorbjørn Mathisen fremmet følgende fellesforslag på vegne av H/SP/AP – tillegg etter 1. avsnitt i 

rådmannens innstilling: 

 

 Som nytt kontrollutvalg for 2011-2015 velges: 

 

 Representanter:    Vararepresemtamter: 

 Egon Leonhardsen   Rolf  Emil Jensen 

 Knut Arnestad    Inger Marie Strande 

 Mona Aune    Børge Johansen 

 

 Som ny  leder velges: Egon Leonhardsen 

 Som ny nestleder velges: Knut Arnestad 

 

Kommunestyret entlediger Mona Aune som varamedlem i omsorgskomiteen og dispensasjonsutvalget for 

motorisert ferdsel i utmark. Suppleringsvalg foretas i neste kommunestyremøte. 

 

 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Rådmannens innstilling – 1. avsnitt – med tillegg fremmet av repr. Thorbjørn Mathisen  (fellesforslag) vedtas. 

 

         Enst. vedt. 

 

 

 

  

2/12  

KOMMUNENS REPRESENTANT I OPPNEVNINGSUTVALGET FOR   

KONFLIKTSRÅDSMEGLERE 

 

Innstilling: 

Rådmannen fremmer ikke innstilling. 

 

Behandling: 
 

Repr. Thorbjørn Mathisen  fremmet følgende forslag på vegne av H: 

 

 Som kommunens representant/vararepresentant i oppnevningsutvalget for konfliktsrådsmeglere velges: 

 

 Represenatant: Rådmannen 

 Vararepresentant: Lill Iren Sjursen 
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Kommunestyrets vedtak: 

Forslaget fremmet av repr. Thorbjørn Mathisen på vegne av Høyre vedtas. 

       Enst. vedt. 

 

 

  

3/12  

LÅNEVEDTAK STARTLÅN - HUSBANKEN  

 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret vedtar å oppta kr. 1.000.000,- i Husbanken for videre utlån.Lånet opptas som annuitetslån med 

nedbetaling over 20 år, flytende rente. 

 

Formannskapets innstilling: 

Rådmannens innstilling vedtas. 

     Enst. 

 

Behandling: 
 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Formannskapets innstilling vedtas. 

 

     Enst. vedt. 

 

 

  

4/12  

SAMMARBEIDSAVTALE MELLOM MÅSØY KOMMUNE OG HELSE FINNMARK  

 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret godkjenner avtalen/e som er framforhandlet mellom kommunen og Helse Finnmark HF som 

består av overordnet samarbeidsavtale og tjenesteavtale 1, 3, 5 og 11. 

 

Kommunestyret delegerer til rådmann å vedlikeholde, revidere og videreutvikle samarbeidsavtalene. 

 

 

Formannskapets innstilling: 

Rådmannens innstilling vedtas. 

      Enst. 

 

Behandling: 
Repr. Elisabeth Jensen fremmet forslag på følgende tillegg til formannskapets innstilling på vegne av AP: 

 

 Kommunestyret skal orienteres om endringer i samarbeidsavtalene. 

 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Formannskapets innstilling med tillegg fremmet av repr. Elisabeth Jensen på vegne av AP vedtas. 

 

      Enst. vedt. 
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5/12  

INVESTERINGSBUDSJETT 2012 - BALANSERING  

 

 

Rådmannens innstilling: 

Måsøy kommunestyre vedtar å belaste investeringsbudsjettet 2012 med lånemidler på   

kr 23.650.000,- for å komme i balanse. Kommunestyret vedtar å ta opp lån på  

kr 18.000.000,-. I tillegg finansieres investeringene med ubrukte lånemidler, tilskudd og fond. 

 

Behandling: 
 

Repr. Arvid Mathisen fremmet følgende forslag på vegne av AP: 

 

1. Kommunestyret kan av prinsipielle grunner ikke være med på å balansere budsjettet med å øke 

lånegjelden for kommunen som følge av fjerning av inntekter fra eiendomsskatt. Dette er 

uansvarlig politikk som kommunestyret ikke kan være med på. 

 

2. Kommunestyret sender saken tilbake til administrasjonen og ber om forslag til inndekning over 

driftsbudsjettet for 2012. 

 

Repr. Thorbjørn Mathisen fremmet følgende forsalg på vegne av H/SP: 

 

 Måsøy kommunestyre vedtar å belaste investeringsbudsjettet 2012 med lånemidler på kr. 22.650.000,-  

for  komme i balanse.  Kommunestyret vedtar å ta opp lån på kr. 17.000.000,- 

I tillegg finansieres investeringene med ubrukte fond og tilskudd. 

 

Det ble foretatt følgende avstemming: 

 

1) Forslaget fremmet av AP v/repr. Arvid Mathisen: 

Pkt. 1 – Falt mot 7 stemmer 

Pkt. 2 – Falt mot 7 stemmer 

2) Rådmannens innstilling – Falt  – Enst. 

3) Forslaget fremmet av repr. Thorbjørn Mathisen på vegne av H/SP – Vedtatt med 10 mot  

   7 stemmer. 

 

 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Måsøy kommunestyre vedtar å belaste investeringsbudsjettet 2012 med lånemidler på kr. 22.650.000,-  

for  komme i balanse.  Kommunestyret vedtar å ta opp lån på kr. 17.000.000,- 

I tillegg finansieres investeringene med ubrukte fond og tilskudd. 

        Vedtatt med 10 mot 7 stemmer. 

        

 

 

AP v/repr. Arvid Mathisen ba deretter om følgende protokolltilførsel: 

 

Arbeiderpartiets representanter vil av prinsipielle grunner ikke være med å bruke av kommunens fondsmidler for 

å dekke inn tapte inntekter som følge av kommunestyrets vedtak om ikke å innføre eiendomsskatt for 2012. 

Dette er uansvarlig politikk som AP ikke kan være med på. Arbeiderpartiet mener prinsipielt at driftsbudsjettet 

skal balansere ut fra de faktiske driftsutgifter og inntekter kommunen har, og således skal vel vitende kommende 

inntektstap dekkes inn over driftsbudsjettet for angjeldende år. 
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Repr. Jan Harald Lyder (H) erklærte seg inhabil i sak 6/12 da han er medeier i selskapet Finnmark Fiskemat 

AS og som er selger av Hygronorbygget. 

Representanten ble erklært inhabil i h.h.t. fvl. § 6, 1. ledd pkt. e. 

 

  

6/12  

KJØP HYGRONORBYGGET  

 

Rådmannens innstilling: 

Måsøy kommunestyre viser til Måsøy Industrieiendom KF sitt bud på kr. 500.000,- for kjøp av Hygronorbygget 

som er akseptert av selger, Finnmark Fiskemat AS. Kommunestyret godkjenner kjøp av bygget til etablering av 

VTA.  

 

Følgende forutsetninger legges til grunn i følge kommunestyrets vedtak i møte den 17.6.2010, sak 14/10:  

 

1. Øvre kostnadsramme for oppgradering av bygget settes til 4,5 millioner kroner inkl. Kjøpssum 

2. Måsøy kommune inngår en langsiktig leieavtale med NAV/Marinor AS før prosjektstart, og som skal 

godkjennes av kommunestyret 

3. Kapitalkostnadene dekkes inn av leieinntektene  

 

  

Formannskapets innstilling: 

Rådmannens innstilling vedtas. 

     Enst. 

 

Behandling: 
 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Formannskapets innstilling vedtas. 

 

     Enst. vedt. 

 

 

  

7/12  

GEBYRREGULATIV 2012 - BYGGESAK  

 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret annulerer sitt vedtak i sak 76/11 av 16.12.11 hva angår ”Gebyr etter Plan – og bygningsloven. 

Samtidig vedtas det fremlagte forslag av 16.01.12 som gjeldende ”Gebyr etter Plan – og bygningsloven” for 

budsjettåret 2012. Vedtaket trer i kraft fra det tidspunkt det er kunngjort. 

 

Formannskaapets innstilling: 

Rådmannens innstilling vedtas. 

     Enst. 

Behandling: 
 

 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Formannskapets innstilling vedtas. 

 

     Enst. vedt. 
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9/12  

EIENDOMSKATT: EIENDOMSTAKSTER - ORIENTERING  

 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret tar listen over eindomstakster  til orientering. 

 

Behandling: 
 

 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Kommunestyret tar listen over eindomstakster  til orientering. 

 

     Enst. 

 

 

 

Etter behandling av sakene på saklista ble det gitt følgende orienteringer fra administrasjonen v/teknisk sjef og 

oppvekstsjef: 

 

 Vannverkene i kommunen – oppstart utbedringsarbeider 

 Biblioteksituasjonen 

 

 

 

Møtet hevet kl. 14.50. 


